

PRIORITY PASS 申請表格
PRIORITY PASS ENROLLMENT FORM

會員權益

- 於Priority Pass會籍年度12個月內免費享用機場貴賓室4次
- 享用全球逾700所機場貴賓室
- 享用小食、飲品、電話、傳真機及會議設施等
- 享受高尚優逸的環境

成功申請後，您的個人Priority Pass會員證以及詳列各所參與機場貴賓室的計劃指南會隨即寄上。

請即填妥申請表格，然後寄回：美國運通國際股份有限公司，Attn：香港太古城太古灣道12號太古城中心4期18樓，我們將於21個工作天內處理您的申請。

詳情請致電客戶服務熱線2277 2228或登入www.prioritypass.com。

Member Benefits

- Enjoy the Priority Pass membership with 4 complimentary lounge visits within each 12-month period of Priority Pass membership.
- Access to over 700 airport lounges around the world
- Access to snacks, drinks, phones, faxes and conferencing facilities etc.
- Privileged surroundings

Upon successful application, your personal Priority Pass membership Card will be sent along with Lounge Listing detailing all the participating airport lounges worldwide.

To enroll, please complete the form overleaf and send to: American Express International, Inc., Attn: 18/F, Cityplaza 4, 12 Taikoo Wan Road, Taikoo Shing, Hong Kong. Please allow 21 working days for us to process your application.

For enquiries please call Customer Service Hotline on 2277 2228 or login at www.prioritypass.com.

獲贈之Priority Pass會籍申請資格

Priority Pass會籍申請資格	會籍有效期及續期
於過去12個月內成為美國運通國泰航空尊尚信用卡會員 或 已成為美國運通國泰航空尊尚信用卡會員超過12個月，並於上一美國運通國泰航空尊尚信用卡會籍年度之12個月內簽賬達HK\$150,000	<ul style="list-style-type: none">• 獲贈之Priority Pass會籍有效期至下一美國運通國泰航空尊尚信用卡會籍續期日。• 假如您於Priority Pass會籍續期時，已於美國運通國泰航空尊尚信用卡會籍年度簽賬達HK\$150,000，您的Priority Pass會籍將可獲續期一年。• 您的信用卡會籍成功續期後，您可於下一Priority Pass會籍年度內免費享用機場貴賓室4次。

會員免費使用4次機場貴賓室後，其後每次使用之費用現時為US\$27。每位同行親友每次使用之費用現時為US\$27。有關費用將在您的美國運通國泰航空尊尚信用卡賬戶內扣除。

Complimentary Priority Pass Eligibility

Complimentary Priority Pass Eligibility	Membership Validity and Renewal
Became an American Express Cathay Pacific Elite Credit Cardmember in the last 12 months or Have been an American Express Cathay Pacific Elite Credit Cardmember for more than 12 months and have spent at least HK\$150,000 in the last American Express Cathay Pacific Elite Credit Cardmembership year	<ul style="list-style-type: none">• Your complimentary Priority Pass membership is valid until your next American Express Cathay Pacific Elite Credit Cardmembership renewal date.• When you renew your Priority Pass membership, if you have spent at least HK\$150,000 in the past American Express Cathay Pacific Elite Credit Cardmembership year, your complimentary Priority Pass membership will be renewed for 1 year.• Upon renewal of your Cardmembership, you may enjoy up to 4 complimentary lounge visits in the following Priority Pass membership year.

After the complimentary 4 lounge visits have been enjoyed, each subsequent visit will be charged at a usage fee, currently US\$27. Your accompanying guests may access all available facilities at a usage fee, currently US\$27 per guest per visit. The fees will be charged to your American Express Cathay Pacific Elite Credit Card account.



